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Debeljak po sinočnjem odstopu: za vodenje Mercatorja želim upravo, ko bi imela večje zaupanje
lastnikov

RA SLOVENIJA 1,  30.03.2012,  DOGODKI IN ODMEVI,  15.33

Razloge za sinočnji presenetljiv odstop uprave Mercatorja je opoldne v uvodnem govoru na skupščini
predstavil predsednik uprave Žige Debeljak. Kot je poudaril je bila po šestih letih vodenja odločitev o
odstopu težka, vendar so to storili po tehtnem premisleku in za dobro družbe. V nastalih okoliščinah
je namreč po njegovih besedah odgovorno, da vodenje prepustijo upravi, ki bo uživala večje zaupanje
lastnikov. Več pojasnil bodo posredovali po skupščini delničarjev Mercatorja, ki še traja, mi pa smo zbrali
prve odzive na sinočnji odstop uprave. Simeona Rogelj.
SIMEONA ROGELJ: Težko je reči ali je z odstopom Debeljakove uprave usoda Mercatorja, ki so banke želele
prodati hrvaškemu Agrokorju zapečatena.
DR. BOGOMIR KOVAČ: Vsekakor je pa s tem odstranjena precejšnja notranja ovira, ki je do sedaj recimo
bila pred lastniki, da niso mogli izvršiti prodaje, kar je seveda v njihovem interesu.
ROGELJ: Pravi dr. Bogomir Kovač iz Ekonomske fakultete in dodaja. Uprava je najverjetneje ocenila, da v
politiki in med lastniki, zlasti bankami, nima več prave podpore, zato bi bil vsakršen nadaljnji odpor proti
prodaji Mercatorja v prihodnje praktično nemogoč. V Društvu malih delničarjev Slovenije odstop uprave
obžalujejo, hkrati pa razumejo odločitev saj je, kot pravijo, težko voditi podjetje, ki se ga prodaja vsakih
pet minut, tudi zaradi pritiskov UniCredita. Rajko Stankovič.
RAJKO STANKOVIČ: To dejanje razumem kot dejanje razuma, upam pa, da bodo bankirji pri nadaljevanju
prodaje, ki očitno bo šla naprej, sledili ekonomskim kriterijem in bodo našli takšnega lastnika, ki bo
spodoben financirati tak nakup in da se nam ne bo zgodil uvožen tajkun.
ROGELJ: Odstop obžalujejo tudi v Sindikatu delavcev v trgovini, obenem pa potezo razumejo, saj pri tako
neurejenem lastništvu, kot pravi sekretar Ladislav Rožič ni kaj drugega za pričakovat.
LADISLAV ROŽIČ: Tukaj bi morale se pač banke obnašati drugače. Pod takim lastništvom bank bodo tudi
vsa ostaja podjetja tako naredila in se nam ne piše dobro.
ROGELJ: Zaradi zadnjih dogodkov bo v kratkem sklicana izredna seja delavcev Mercatorja, na kateri bodo
oblikovali potrebna stališča, še dodaja Rožič.

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


	Debeljak po sinočnjem odstopu: za vodenje Mercatorja želim upravo, ko bi imela večje zaupanje lastnikov, Radio Slovenija 1

